
Referat Bestyrelsesmøde den 24. april 2023.               

Tid og sted: Kl.17.30. i klubhuset  Deltagere: Bestyrelsen og suppleant   Afbud:   

 

1.   Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 
 

2.   Godkendelse af referat fra Bestyrelsesmøde den 9.3.2023 

Referat godkendt 
 

3.   Formanden orienterer  

Der har været dialog om medlemskab af turistforeningen. Det giver bl.a. mulighed 
for at få lavet en dronefilm. Medlemskab koster kr. 400 – Jette tjekker op på det. 

 

4.   Aktuelle sager 

4.1 Allan – referat fra DGU møde 

Diskussion om differentieret kontingent. Erfaringer fra Holland er, at det giver bedre 
indtjening til klubberne. DGU arbejder videre med konceptet og der kommer et 
oplæg senere. Andre modeller der blev snakket om, er udvidet flexmedlemsskab.  

Der blev også snakket grøn banepleje og reduktion af giftbrug. Her er Ebeltoft langt 
foran. 

Forhøjet kontingent til DGU. Fra 172 til 177 per fuldtidsmedlem. 

Der kommer affaldssortering på banen – færre affaldsspande. 

Potentiel konflikt mellem DGU og DGI, hvor DGI er på vej ind på golfområdet. Flere 
klubber har meldt sig ud af DGU… 

4.2 Jacob - valg af Tv udbyder samt KODA  

YouSee med de ønskede kanaler er ca. kr. 500,- og KODA er kr. 375,- Så i alt 875,-. 

Vi har drøftet mulighederne og vil høre om Café To er med på en deler. 

4.3 Allan - Status vedr. opdatering af Golfboxstander 

Vi står i kø til opdatering. Så det sker på et tidspunkt –men usikkert hvornår  

4.4 Jette - Autocampere på P pladsen / klubfaciliteter  

Golfspillere kommer af og til i Autocampere: Skal de have lov til at parkere her og 
bruge faciliteterne? 



Bestyrelsen diskuterede frem og tilbage og blev enige om, at det ikke er noget vi går 
ud og annoncerer med. 

4.5 Jette - Tilbud til andre klubbers klubber i klubben  

Café To vil gerne tilbyde andre klubbers Klubber i Klubben at de kan komme og spille 
og spise for i alt 300,- (hvis de er 20 eller derover…). Det er en idé bestyrelsen 
bakker op om 

4.6. Jette – Status vedr. Baneservice og Afløsere i sekretariatet 

Baneservice og de frivilliges pasning af sekretariatet fungerer. 

4.7. Allan – Status vedr. Second Sun forsøget 

Vi kom ikke med i projektet. To klubber fra Sjælland blev valgt – og vi er på stand-by 

4.8. Allan – Status vedr nøgler 

Det er uklart, hvor mange, der kender koden til nøgleboksen i stueetagen. Den bliver 
tilsyneladende delt lidt for flittigt, hvilket er usikkert. Koden vil fremadrettet blive 
ændret jævnligt – med info til de grupper, der bruger den. 

4.9. Carsten – fælles regelaften med Tapas og konkurrence 

Er i proces… 
 
 

5.   Økonomi, Administration og Personale 

5.1  Økonomioversigt  v. Allan Bante 

Der er styr på restancerne. Der er sendt kontingentopkrævninger ud til betaling 1. 
Maj. Der bliver sendt rykkere ud d. 16/5 – og ved manglende betaling inden 25/5 
bliver medlemskabet lukket per 1. Juni. Der vil blive genåbningsgebyr på kr. 100,- 

Vi er generelt lidt bagefter ift. til sidste år. Udgifterne er generelt højere og der er 
mistet indtægter på drikkevarer.  Der er overordnet set ikke grund til bekymringer, 
og kontingentindbetalingerne er på vej. 

Alle bænke på terrassen er solgt – i alt kr. 15.000,- 

5.2 Medlems status v. Jette 

I oktober var der 395 medlemmer. Dags dato er der 390.  

Vi skal have styr på, hvor mange juniorer og unge, der er aktive. Vi arbejder på at få 
formaliseret en junior og ungdomsafdeling. 

5.3 Personale v. Jette 

Der er styr på personalet og alle er glade… 

5.4 Buggiudlejning – godt i gang -  vi har 6 buggyer til udlejning 



5.5 Sponsorer – Status – indtægterne er ikke under 2022 niveau 

 

6.   Sponsorturneringer  

6.1 Jacob - Status på planlagte turneringer  

Alt er lagt ind i Golfbox. Der mangler få rettelser i tekst og ellers er alt på plads.  

Valg af Teesteder: I individuelle turneringer kan man selv vælge teested. I 
holdturneringer følger man anbefalingerne fra Golfbox.  

 

7.   Greenfee 

7.1   Greenfee billetter / Bytning 

Vi har byttet 160 greenfee billetter med andre klubber. Der vil i maj blive skrevet til 
alle de frivillige, der ofte yder en frivillig indsats, om at en kuvert med 2 greenfee 
billetter kan hentes i sekretariatet. 

7.2   Status MerGolf 2023 

Der er 16 medlemmer i MerGolf i år (færre end de sidste to år…) 

 
 
8.   Hvervning, introduktion og fastholdelse af nye medlemmer. 
 
8.1 Hverveaktiviteter i 2023 

8.1.1 Gitte - Status fra Golfens Dag 23.4.2023  

Rigtig flot dag. Der var 17-18 stykker igennem introduktionen – og flere har tilmeldt 
til begyndergolf. 

8.1.2 Jacob - Status Mænd & Golf 

Der startede 12. Et par stykker er faldet fra, en havde misforstået datoerne, og én 
har lidt svært ved det. Så status er, at der er 8 tilbage og formentlig 5-7 der 
fortsætter.  

8.1.3 Gitte - Status Kvinder & Golf 

17 tilmeldte, der har betalt 

8.1.4 Gitte - Status Prøvemedlemmer 

7 ungseniorer og 10 juniorer 

 

8.2 Fastholdelsesaktiviteter i 2023  



8.2.1 Gitte - Efterskole 

Der er 28 på efterskole 

8.2.2 Gitte - Klub 37 + 

Der er 37 medlemmer, der møder op.  Det er lidt i overkanten. Der er meget logistik 
i forhold til at få dem rundt på banen. Men det går… 

 

9.   Kommunikation 

Jette lægger resten af årets turneringer ind i kalenderen i golfbox 

 

10.   Klubhuset og udearealerne 

Bord/Bænke skal males – der skal planlægges en arbejdsweekend til dette 

Oprydning i kontoret på 1. sal og tjek at pc og printer fungerer, vil ske snarest. 

 

11.  Større projekter 

P-pladsen er blevet soigneret – mangler en gasbrænder mellem buggiparkeringen og 
P-pladsen  

Maling af stueetagen/forrummet og indkøb af magnettavler – i år eller i 2024 – det 
tages op på næste bestyrelsesmøde 

 

12.   Spørgsmål, forslag og sager fra Medlemmerne 

Hul 8 på gammelt gult teested og nye teested som blåt teested – plan for afværgelse 
af rullende bolde i skoven. Der etableres waste-område hele vejen op langs skoven. 
Skoven laves til strafområde. 

Der er forslag fra baneudvalget om muligheden for at genåbne gul teested på hul 15. 
Argumentet for er, at vi har 3 brugbare teesteder. Så rød er rød, blå kommer tilbage 
hvor nyt gult ligger, og gul bliver på den gamle placering på toppen af bakken. 
Bestyrelsen følger op på diskussionen… 

Fuglekasser på banen… en god ide som må afvente bedre økonomi. 

 

13.   Diverse 

Plan for færdiggørelse af buggyparkeringen – Allan taler med Ralph om det 

Indkøb af ral til P pladsen – Allan taler med Ralph om det 



Vi har overskud af vin, som vi kan bruge som præmier i de turneringer bestyrelsen er 
ansvarlig for 

Ebelgolf status – Jacob følger op vedr. greenfee 

ProAm status – Kennett er i gang og benytter sig af hjælp fra Henrik Krogh 

 

Status på ansøgning v. Carsten 

Klubben har fået kr. 24.000,- fra DGI og DIF’s foreningspulje til at støtte udvikling af 
en juniorafdeling. 
 

13.   Ideer, sager og spørgsmål til behandling på senere møder  
 
14.   Næste møde 7. juni kl. 19.00 


